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Protokół Nr: XXIII/2025 

z XXIII - nadzwyczajnej sesji Rady Miasta i Gminy Sanniki 

odbytej w dniu 5 czerwca 2025 r. 

 

XXIII nadzwyczajna sesja Rady Miasta i Gminy Sanniki odbyła się w sali posiedzeń 

Urzędu Miasta i Gminy Sanniki, w godzinach 11.10 – 11.25 pod przewodnictwem Pana 

Jerzego Jabłońskiego – Przewodniczącego Rady Miasta i Gminy Sanniki.  

Ad.1. Po oficjalnym otwarciu obrad, Przewodniczący Rady powitał wszystkich uczestników 

posiedzenia oraz oglądających obrady za pośrednictwem transmisji internetowej. 

Na podstawie listy obecności stwierdziła quorum i prawomocność obrad. Na stan 15 radnych 

obecnych 13. Nieobecni radni: Pani Małgorzata Idzik – nieobecność usprawiedliwiona Pan 

Wiesław Janusz Nowicki – nieobecność usprawiedliwiona. Lista obecności stanowi załącznik 

do protokołu.  
 

Ad.2. Zaproponowany porządek obrad przyjęto jednogłośnie 13 głosami „za”, w brzmieniu: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad.  

3. Przedstawienie projektów uchwał w sprawie: 

1) wyrażenia zgody na zakup nieruchomości, 

2) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy 

Sanniki, 

3) zmieniająca Uchwałę Budżetową Miasta i Gminy Sanniki na rok 2025, 

4) zaciągnięcia pożyczki długoterminowej z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie: 

1) wyrażenia zgody na zakup nieruchomości, 

2) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy 

Sanniki, 

3) zmieniająca Uchwałę Budżetową Miasta i Gminy Sanniki na rok 2025, 

4) zaciągnięcia pożyczki długoterminowej z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie. 

5. Zakończenie obrad. 
 

Ad.3. Omówienie projektów uchwał w sprawie:  
 

1) wyrażenia zgody na zakup nieruchomości 

Projekt uchwały omówił Pan Burmistrz. Wyjaśniła, że uchwała dotyczy zakupu terenu przy 

szkole. Prace nad sprawą prowadzone są codziennie. Jest już operat szacunkowy, lokalizacja 

celu publicznego, umowy, które muszą być podpisane, żeby uratować wniosek. Wszystko jest 

przygotowane, żeby sprawę doprowadzić do szczęśliwego końca. Jeśli w tym tygodniu 

wszystko pójdzie dobrze, to w przyszłym tygodniu planowane jest spisanie aktu notarialnego 

i zakup nieruchomości.  

Przewodniczący Rady dodał, że tempo jest ekspresowe, a jednym z elementów 

wymienionych przez Pana Burmistrza działań jest podjęcie przez Radę uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na zakup nieruchomości. 
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Burmistrz uzupełnił, że cena jest praktycznie identyczna, jak w poprzednim operacie 

szacunkowy. Kwota ogólna będzie niższa, gdyż będzie kupowana mniejsza powierzchnia 

gruntów niż pierwotnie miała być. Na prośbę właścicieli obszar planowany do zakupu został 

pomniejszony. W związku z tym cena końcowa jest trochę mniejsza. Natomiast cena za m2 

jest prawie identyczna, jak była w poprzednim operacie szacunkowym.  
 

2) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy 

Sanniki 

3) zmieniająca Uchwałę Budżetową Miasta i Gminy Sanniki na rok 2025 

4) zaciągnięcia pożyczki długoterminowej z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie 

Projekt uchwał wymienionych w podpunktach 2), 3) i 4) omówiła Skarbnik Miasta i Gminy 

Sanniki - Pani Aleksandra Kłys. Wyjaśniła, że w budżecie trzeba było zabezpieczyć 

dodatkową kwotę na zakup samochodu dla jednostki OSP w Brzezi, ze względu na to, że 

Gmina chce zaciągnąć pożyczkę długoterminową w Wojewódzkim Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej. WFOŚiGW ma bardzo dobre warunki na tego typu 

pożyczki, a akurat taki program został opublikowany. Gmina chce zaciągnąć na zakup ww. 

samochodu pożyczkę w kwocie 800 tys. zł, z czego, przy spełnieniu pewnych warunków, 

będzie mogło być umorzone do 30%, czyli z kwoty spłaty tej pożyczki do umorzenia będzie 

240 tys. zł. Pożyczka oprocentowana jest na 1,5%, czyli łączny koszt przez 8 lat, przy 

założeniu spłaty 100 tys. zł rocznie, wynosi 57 tys. zł. Z warunkami kredytów w bankach 

komercyjnych nie ma tego co porównywać. Zmianę tę należało wprowadzić do budżetu. 

W budżecie do tej pory w ogóle nie było zapisu o pożyczkach, w związku z czym trzeba było 

poprawić budżet. Zatem zmiana wynika tylko i wyłącznie z zabezpieczenia większej sumy 

pieniędzy na zakup samochodu. Nie jest to 400 tys. zł, ale 900 tys. zł, ponieważ żeby złożyć 

wniosek musiała być zrobiona cała konstrukcja finansowa. Samochód będzie kosztował 

1,4 mln zł i trzeba chwilowo zabezpieczyć 500 tys. zł z własnych środków. Pan Burmistrz 

podejmuje działania, ażeby z Komendy Głównej Państwowej Straży Pożarnej uzyskać 

500 tys. zł. Jak tylko uda się pozyskać glejt, kwota pojawi się po dochodach i zmniejszy się 

zadłużenie Gminy. Jest to jedyna zmiana, która jest w budżecie i w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej. Natomiast uchwała w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej 

z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie jest 

wynikową ww. dwóch uchwał. Wniosek już jest gotowy. Brakuje tylko uchwały w sprawie 

zgody Rady na zaciągnięcie pożyczki oraz opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej. Wniosek 

do RIO zostanie złożony w dniu dzisiejszym i w ciągu 30 dni będzie komplet dokumentów.  

Pan Burmistrz dodał, że jeśli okaże się, iż możemy zaciągnąć pożyczkę na 800 tys. zł, to 

umorzenie powinno być w kwocie 240 tys. zł. W przypadku takiego umorzenia 

i pięćdziesięciu paru tysięcy kosztów obsługi pożyczki, to na czysto pozostaje ok. 200 tys. zł. 

Pani Skarbnik wtrąciła, że jest to więcej niż Gmina może wziąć dotacji z WFOŚiGW.  

Burmistrz uzupełnił, że z WFOŚiGW można było wziąć 150  tys. zł do momentu, gdy ktoś się 

nie dopatrzył, że nie wolno łączyć pieniędzy na ten sam cel z tego samego źródła dwa razy, 

czyli z budżetu Państwa. Jeżeli chodzi o środki z Komendy Głównej i środki z WFOŚiGW, są 

to środki budżetowe i nie wolno łączyć finansowania z tych dwóch źródeł. Ci, którzy 

w ubiegłym roku dostali te 150 tys. zł z WFOŚiGW, musieli je oddawać. Zatem tych 

pieniędzy nie ma, ale nawet jakby były, to byłoby to 150 tys. zł, a tak jest 200 tys. zł.  
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Pani Skarbnik dopowiedziała, że jest zastrzeżenie, iż te 200 tys. zł, w ciągu 5 lat po 

otrzymaniu decyzji o umorzeniu, trzeba wydać na inne cele związane z ochroną środowiska. 

Nie będzie to trudne. 

Reasumując, cały montaż finansowy spowoduje to, że Gmina będzie miała 850 tys. zł 

z zewnątrz i 550 tys. zł z budżetu, w tym 150 tys. zł od Pana Marszałka. Jest to naprawdę 

dobry montaż finansowy. Co do zasadności zakupów samochodów dla jednostek OSP za takie 

kwoty, Burmistrz stwierdził, że nie będzie dyskutował. Dla niektórych ludzi, niezwiązanych 

bezpośrednio, czy też pośrednio z jednostkami OSP, są to kwoty gigantyczne i nie wszyscy 

chcą to zrozumieć, iż tyle pieniędzy można wydać na taki cel. Nie licząc zakupów dla Wólki 

i dla Staropola (samochody typowo do przewozu osób na różne święta i uroczystości), 

zakupem samochodu dla jednostki OSP w Brzezi, Gmina kończy zakupy samochodów na 

najbliższe lata. Strażacy są świetnie wyszkoleni. Wielu członków OSP jest pracownikami PSP 

i wiedzą co robią. Posiadanie zaplecza w postaci tylu jednostek, z tyloma strażakami, tak 

dobrze wyposażonym, jest dla mieszkańców gwarantem bezpieczeństwa, nie tylko 

dotyczącym pożarów, ale również wszystkich innych zdarzeń. Życie ludzkie jest bezcenne, 

więc jeśli dzięki podejmowanym decyzją odnośnie doposażenia jednostek, zostanie 

uratowane choćby jedno życie, to tyle już wystarczy, żeby było warto. 

Radna W. Milczarek powiedziała, że strażacy biorą udział w wielu akcjach. Dzisiaj wystąpiła 

burza z gradem w powiecie płockim. Powstały duże szkody. Stawiło się tam 70 jednostek 

straży.  

Burmistrz przypomniał, że nawałnica, która nawiedziła gminę Sanniki w 2021 r. była jedną 

z najsilniejszych w Polsce, a mało kto o tym wiedział. Gmina Sanniki miała całkowity brak 

dostępu do jakiejkolwiek komunikacji – nie działał Internet, nie działały telefony.  
 

Ad.4. Rada Miasta i Gminy w głosowaniu jawnym podjęła następujące uchwały: 
 

1) Uchwałę Nr 114/XXIII/2025 w sprawie wyrażenia zgody na zakup nieruchomości 
 

Radni Miasta i Gminy Sanniki głosowali następująco: 

Nazwisko i imię 
Głosowanie 

za przeciw wstrzymał się 
Bembenista Wioletta X   

Brzozowska Kinga X   

Gładoch Wojciech X   

Grochowski Roman Antoni X   

Idzik Małgorzata    

Jabłoński Jerzy Grzegorz X   

Kowalczyk Grażyna Lucyna X   

Mikołajczyk Rafał X   

Milczarek Wanda X   

Molka Jarosław X   

Nowicki Wiesław Janusz    

Okraska Radosław Grzegorz X   

Pawłowska Iwona Małgorzata X   

Sikora Tomasz X   

Winnicka Teresa X   

Uchwała została podjęta jednogłośnie 13 głosami „za”, bez uwag. 
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2) Uchwałę Nr 115/XXIII/2025 zmieniającą uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta i Gminy Sanniki 

 

 Radni Miasta i Gminy Sanniki głosowali następująco: 

Nazwisko i imię 
Głosowanie 

za przeciw wstrzymał się 
Bembenista Wioletta X   

Brzozowska Kinga X   

Gładoch Wojciech X   

Grochowski Roman Antoni X   

Idzik Małgorzata    

Jabłoński Jerzy Grzegorz X   

Kowalczyk Grażyna Lucyna X   

Mikołajczyk Rafał X   

Milczarek Wanda X   

Molka Jarosław X   

Nowicki Wiesław Janusz    

Okraska Radosław Grzegorz X   

Pawłowska Iwona Małgorzata X   

Sikora Tomasz X   

Winnicka Teresa X   

Uchwała została podjęta jednogłośnie 13 głosami „za”, bez uwag. 

 

3) Uchwałę Nr 116/XXIII/2025 zmieniającą Uchwałę Budżetową Miasta i Gminy 

Sanniki na rok 2025 

 

Radni Miasta i Gminy Sanniki głosowali następująco: 

Nazwisko i imię 
Głosowanie 

za przeciw wstrzymał się 
Bembenista Wioletta X   

Brzozowska Kinga X   

Gładoch Wojciech X   

Grochowski Roman Antoni X   

Idzik Małgorzata    

Jabłoński Jerzy Grzegorz X   

Kowalczyk Grażyna Lucyna X   

Mikołajczyk Rafał X   

Milczarek Wanda X   

Molka Jarosław X   

Nowicki Wiesław Janusz    

Okraska Radosław Grzegorz X   

Pawłowska Iwona Małgorzata X   

Sikora Tomasz X   

Winnicka Teresa X   

Uchwała została podjęta jednogłośnie 13 głosami „za”, bez uwag. 
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4) Uchwałę Nr 117/XXIII/2025 w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej 

z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie. 

 

Radni Miasta i Gminy Sanniki głosowali następująco: 

Nazwisko i imię 
Głosowanie 

za przeciw wstrzymał się 
Bembenista Wioletta X   

Brzozowska Kinga X   

Gładoch Wojciech X   

Grochowski Roman Antoni X   

Idzik Małgorzata    

Jabłoński Jerzy Grzegorz X   

Kowalczyk Grażyna Lucyna X   

Mikołajczyk Rafał X   

Milczarek Wanda X   

Molka Jarosław X   

Nowicki Wiesław Janusz    

Okraska Radosław Grzegorz X   

Pawłowska Iwona Małgorzata X   

Sikora Tomasz X   

Winnicka Teresa X   

Uchwała została podjęta jednogłośnie 13 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się”, (2 radnych nieobecnych na sesji), bez uwag. 

 

Podjęte uchwały stanowią załączniki do protokołu. 
 

Ad.5. Po zrealizowaniu porządku obrad, Przewodniczący Rady Miasta i Gminy Sanniki 

podziękował wszystkim za udział w sesji i oficjalnie zakończył obrady. 

Szczegółowy zapis ww. sesji przedstawia  nagranie wideo zamieszczone na stronie 

internetowej Urzędu Miasta i Gminy Sanniki zgodnie z art. 20 ust. 1b ustawy o samorządzie 

gminnym. 

 

Protokolant: J. Ambroży-Sitkiewicz      Przewodniczący 

     Rady Miasta i Gminy Sanniki 

 

   Jerzy Jabłoński 


